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Oœwiadczenie skierowane do sekretarza stanu w Kancelarii Prezesa Rady Ministrów Bartosza Ar³uko-
wicza

Chcia³bym zwróciæ siê do Pana Ministra z proœb¹, by zechcia³ zbadaæ, jak w skali kraju wygl¹da sytu-
acja podejmowania decyzji o przekazaniu dzieci do domów dziecka ze wzglêdu na sytuacjê materialn¹
i warunki mieszkaniowe rodziców.

W ostatnim czasie w moim okrêgu wyborczym spotka³em siê z dwoma przypadkami odmowy co do
sprawowania opieki nad dzieæmi w ramach rodziny ze wzglêdu na niewystarczaj¹ce warunki mieszkanio-
we. Taka argumentacja, jak myœlê, stoi w sprzecznoœci z polityk¹ pañstwa w tym zakresie, z logik¹ i z ko-
sztami – nie tylko spo³ecznymi, ale i ekonomicznymi – opieki nad dzieæmi. Miesiêczny koszt opieki nad
dzieckiem w domach dziecka wynosi kilka tysiêcy z³otych , a s¹ to koszty obci¹¿aj¹ce wszystkich podatni-
ków. Pomijam tu koszt spo³eczny, niezwykle istotny w tej sytuacji. Takie przypadki pokazuj¹ niespójnoœæ
polityki pañstwa, bo oto z jednej strony organy pañstwa decyduj¹ o przekazaniu dzieci do domów dziecka,
z drugiej zaœ strony inne organy pañstwa, sprawuj¹ce nadzór nad zasobami mieszkaniowymi, nie s¹
sk³onne do wyasygnowania jakichkolwiek œrodków na poprawê warunków mieszkaniowych, a w innych
przypadkach te warunki nie s¹ powodem troski samorz¹dów terytorialnych, samorz¹dów gminnych o ro-
dziny.

Ta kwestia, jak mi siê wydaje, jest na tyle istotna, ¿e – zw³aszcza w sytuacji objêcia przez Pana Mini-
stra w kancelarii premiera nowej funkcji, nowego stanowiska – nale¿a³oby j¹ zbadaæ.
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